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 Z Á P I S   č. 12/2020 

ze zasedání  zastupitelstva města  dne 10. 6. 2020 
 

 

 

Přítomni:     Ing. P. Bartoš, MBA,   Ing. V. Urbánek, Prof. Ing. J. Šantrůček, CSc.,         

                    Ing. Z. Bělohradská, Ing. P. Pelešková, Ing. P. Kosík, 

                    Doc. Ing. V. Penížek, Ph.D.,  O. Mračková,  L. Reichel,  Ing. R. Šebl, 

                    JUDr. J. Márová, PhDr. P. Schönfeld, I. Ptáčková, Bc. J. Sochor,  

 

Omluveni: 

   

 

Nepřítomni: Ing. M. Coufal 

 

Zapisovatel:    Ing. Roman Dědič 

 

 

Zahájení   
 

Zasedání zastupitelstva města zahájil starosta v 18.00 hodin. Přivítal přítomné a konstatoval, 

že je přítomno    14     členů zastupitelstva.  
 

 

Volba pracovních orgánů 
 

Starosta navrhl následující složení pracovních orgánů: 

 

zapisovatel:  Ing. Roman Dědič 

 

návrhová komise:   

 

Starosta navrhl: Ing. V. Urbánek, Ing. P. Kosík 

 

Ing. P. Pelešková navrhla: Ing. R. Šebl 

 

 

Hlasování: 

 

pro               14        Ing. P. Bartoš, MBA, Doc. Ing. V. Penížek, Ph.D., 

                                   Prof. Ing. J. Šantrůček, CSc., Ing. Z. Bělohradská, Ing. P. Kosík,  

                                   O. Mračková, L. Reichel, Ing. V. Urbánek, 

                                   Ing. P. Pelešková, I. Ptáčková, 

                                   JUDr. J. Márová, PhDr. P. Schönfeld, Ing. R. Šebl, Bc. J. Sochor 

 

proti              0                                 

 

zdržel se         0 

 

Návrh byl přijat 
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Ověřovatelé zápisu:      

 

Starosta navrhl: L. Reichel, Prof. Ing. J. Šantrůček, CSc. 

 

Ing. R. Šebl navrhl:  I. Ptáčková 

 

Hlasování: 

 

pro              14         Ing. P. Bartoš, MBA, Doc. Ing. V. Penížek, Ph.D., 

                                   Prof. Ing. J. Šantrůček, CSc., Ing. Z. Bělohradská, Ing. P. Kosík,  

                                   O. Mračková, L. Reichel, Ing. V. Urbánek, 

                                   Ing. P. Pelešková,  I. Ptáčková, 

                                   JUDr. J. Márová, PhDr. P. Schönfeld, Ing. R. Šebl, Bc. J. Sochor 

 

proti              0                                  

 

zdržel se        0  

 

Návrh byl přijat 

 

Volba pracovních orgánů byla schválena. 

 

 

Připomínky k zápisu č. 11/2019  
 

Starosta konstatoval, že nikdo nepodal ve lhůtě stanovené jednacím řádem žádné připomínky. 

 

Zápis ze ZM č. 11/2020 je schválen. 

 

 

Návrh programu jednání: 

 

1. Schválení závěrečného účtu města za rok 2019 

2. Schválení účetní závěrky za rok 2019 

3. Přijetí dotací 

4. Rozpočtové opatření 2/2020 

5. Čerpání rozpočtu za 1 čtvrtletí 2020 

6. Dar pozemku městu 

7. Žádost J o odkup budovy 

8. Zpráva finančního výboru 

9. Zpráva kontrolního výboru 

10. Zpráva výboru rozvoje města 

11. Zpráva o dotacích 

12. Návrh zadávací dokumentace užší jednofázové projektové architektonicko-urbanistické  

soutěže o návrh 

13. Jmenování zástupců města na valnou hromadu  VKM a.s. a Valnou hromadu Svazku měst 

a obcí VKM   

14. Informace o situaci v základní škole  

15. Návrh na odvolání zástupců zřizovatele ve školské radě 

16. Různé 
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Doplnění programu jednání: Nikdo v řádném termínu nepodal návrh na doplnění programu 

jednání. Starosta navrhl vyřadit bod č. 12 z důvodu nevyřešených vlastnických vztahů 

 

Ing. P. Pelešková se dotázala, zda bude přítomna ředitelka ZŠ. 

Místostarosta informoval, že ředitelka ZŠ navštívila odpoledne lékaře, a její přítomnost je 

závislá na výsledku této návštěvy. 

 

Ing. P. Pelešková podala protinávrh z důvodu přítomnosti rodičů předsunout body 14 a 15. 

Poté došlo k dohodě projednat body v okamžiku příchodu ředitelky. 

 

 

V 18.08 hodin se dostavil zastupitel Ing. M. Coufal,  

 

Hlasování: o navrženém programu jednání s vypuštěním bodu č. 12. 

 

pro                15       Ing. P. Bartoš, MBA, Doc. Ing. V. Penížek, Ph.D., 

                                   Prof. Ing. J. Šantrůček, CSc., Ing. Z. Bělohradská, Ing. P. Kosík,  

                                   O. Mračková, L. Reichel, Ing. V. Urbánek, 

                                   Ing. P. Pelešková, Ing. M. Coufal,  I. Ptáčková, 

                                   JUDr. J. Márová, PhDr. P. Schönfeld, Ing. R. Šebl, Bc. J. Sochor 

 

proti                0                               

 

zdržel se          0 

 

Návrh byl přijat 

 

Program jednání byl schválen 

 

 

Bod č. 1 - Schválení závěrečného účtu města za rok 2019 

 

 
Usnesení rady města č. 1/11-2020: 

 

Usnesení: Rada města doporučuje zastupitelstvu města schválit celoroční hospodaření města 

a závěrečný účet města za rok 2019, včetně zprávy o výsledku přezkoumání hospodaření 

města za rok 2019, provedeného krajským úřadem bez výhrad. 

 

Starosta předkládá k odsouhlasení závěrečný účet města za rok 2019. 

 

Diskuse: 

 

Ing. P. Pelešková se dotázala na formu kontroly krajského úřadu, zda jsou kontrolovány 

všechny úkony, či náhodným výběrem. 

M. Majtenyiová sdělila, že kontrola probíhá ve 2 etapách a probíhá namátkově. 
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Ing. R. Šebl podal doplňující návrh usnesení o pověření kontrolního výboru kontrolou, zda 

nebyla porušena interní pravidla města při zadávání veřejných zakázek na projekty a studie 

v roce 2019. 

 

Usnesení č.1/12-2020 z 12. zasedání zastupitelstva města Libčice nad Vltavou konaného 

dne 10. 6. 2020 

 

Zastupitelstvo města schvaluje celoroční hospodaření města a závěrečný účet města za rok 

2019, včetně zprávy o výsledku přezkoumání hospodaření města za rok 2019, provedeného 

krajským úřadem bez výhrad. 

Zastupitelstvo města pověřuje kontrolní výbor kontrolou, zda nebyla porušena interní pravidla 

města při zadávání veřejných zakázek na projekty a studie v roce 2019. 

 

Hlasování: 

 

pro             15          Ing. P. Bartoš, MBA, Doc. Ing. V. Penížek, Ph.D., 

                                   Prof. Ing. J. Šantrůček, CSc., Ing. Z. Bělohradská, Ing. P. Kosík,  

                                   O. Mračková, L. Reichel, Ing. V. Urbánek, 

                                   Ing. P. Pelešková, Ing. M. Coufal,  I. Ptáčková, 

                                   JUDr. J. Márová, PhDr. P. Schönfeld, Ing. R. Šebl, Bc. J. Sochor 

 

proti             0                                  

 

zdržel se      0  

 
Toto usnesení bylo přijato. 

 

 

Bod č. 2 - Schválení účetní závěrky za rok 2019 

 
Usnesení rady města č. 2/11-2020: 

 

Usnesení: Rada města doporučuje zastupitelstvu města schválit účetní závěrku města   

za rok 2019. 

 

Starosta předkládá k odsouhlasení účetní závěrku města za rok 2019. 

 

Usnesení č.2/12-2020 z 12. zasedání zastupitelstva města Libčice nad Vltavou konaného 

dne 10. 6. 2020 

 
Zastupitelstvo města schvaluje účetní závěrku města  za rok 2019. 

 
Hlasování: 

 

pro                15       Ing. P. Bartoš, MBA, Doc. Ing. V. Penížek, Ph.D., 

                                   Prof. Ing. J. Šantrůček, CSc., Ing. Z. Bělohradská, Ing. P. Kosík,  

                                   O. Mračková, L. Reichel, Ing. V. Urbánek, 

                                   Ing. P. Pelešková, Ing. M. Coufal,  I. Ptáčková, 

                                   JUDr. J. Márová, PhDr. P. Schönfeld, Ing. R. Šebl, Bc. J. Sochor 
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proti               0                                 

 

zdržel se         0 

 
Toto usnesení bylo přijato. 

 

 

Bod č. 3 - Přijetí dotací 

 
Usnesení rady města č. 3/11-2020: 

 

Usnesení: Rada města doporučuje zastupitelstvu města souhlasit s přijetím dotace ve výši 

450.000,-- Kč na nákup automobilu pro JSDH Libčice. 

 

Město obdrželo dotaci na nákup automobilu pro JSDH Libčice ve výši 450.000,-- Kč. 

 

Usnesení č. 3/12-2020 z 12. zasedání zastupitelstva města Libčice nad Vltavou konaného 

dne 10. 6. 2020 

 

Zastupitelstvo města souhlasí s přijetím dotace ve výši 450.000,-- Kč na nákup automobilu 

pro JSDH Libčice. 

 

Hlasování: 

 

pro                15       Ing. P. Bartoš, MBA, Doc. Ing. V. Penížek, Ph.D., 

                                   Prof. Ing. J. Šantrůček, CSc., Ing. Z. Bělohradská, Ing. P. Kosík,  

                                   O. Mračková, L. Reichel, Ing. V. Urbánek, 

                                   Ing. P. Pelešková, Ing. M. Coufal,  I. Ptáčková, 

                                   JUDr. J. Márová, PhDr. P. Schönfeld, Ing. R. Šebl, Bc. J. Sochor 

 

proti                0                                

 

zdržel se          0 

 
Toto usnesení bylo přijato. 

 

 

Bod č. 4 - Rozpočtové opatření 2/2020 

 
Usnesení rady města č. 4/11-2020: 

 

Usnesení: Rada města doporučuje zastupitelstvu města schválit rozpočtové opatření  

č. 2/2020 města Libčice nad Vltavou s celkovými výdaji ve výši 102.519.500,-- Kč a celkovými 

příjmy ve výši 102.519.500,-- Kč. 

 

Rada města projednala rozpočtové opatření č. 2/2020. 
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Diskuse: 

Ing. R. Šebl se dotázal s odkazem na zprávu finančního výboru, proč nejsou navržené další 

úspory již součástí tohoto rozpočtového opatření. 

Ing. Z. Bělohradská vysvětlila, že je to doporučení pro další úpravu rozpočtu. 

JUDr. J. Márová sdělila, že výběrová komise doporučila zrušit akci projekt Hašlerova a 

dotázala se, proč rada města na toto téma nejednala. 

Starosta sdělil, že rada projednávala výběr projektu Hašlerova i školy a požádá o doplňující 

otázky firmám v projektu školy, z důvodu neúplnosti některých nabídek. 

Ing. P. Pelešková se dotázala, zda bylo v zadávací dokumentaci jasně určeno, co má být 

uchazeči o zakázku rekonstrukce č.p. 54 oceněno, a jak to, že není jasné, co je v nabídce 

oceněno, starosta odpověděl, že byly uchazečům rozeslány doplňující otázky. . 

Ing. P. Pelešková podá podnět kontrolnímu výboru v otázce správnosti zadávací dokumentace 

k výběrovému řízení na projekt na rekonstrukci domu č.p. 54. 

 

Usnesení č. 4/12-2020 z 12. zasedání zastupitelstva města Libčice nad Vltavou konaného 

dne 10. 6. 2020 

 

Zastupitelstvo města schvaluje rozpočtové opatření č. 2/2020 města Libčice nad Vltavou 

s celkovými výdaji ve výši 102.519.500,-- Kč a celkovými příjmy ve výši 102.519.500,-- Kč. 

 

Hlasování: 

 

pro               10        Ing. P. Bartoš, MBA, Doc. Ing. V. Penížek, Ph.D., 

                                   Prof. Ing. J. Šantrůček, CSc., Ing. Z. Bělohradská, Ing. P. Kosík,  

                                   O. Mračková, L. Reichel, Ing. V. Urbánek, Ing. M. Coufal,                                                    

                                   Bc. J. Sochor 

 

proti              0                                  

 

zdržel se        5           Ing. P. Pelešková, I. Ptáčková, PhDr. P. Schönfeld, Ing. R. Šebl, 

                                   JUDr. J. Márová 

 
Toto usnesení bylo přijato. 

 

 

Bod č. 5 - Čerpání rozpočtu za 1 čtvrtletí 2020 

 
Usnesení rady města č. 5/11-2020: 

 

Usnesení: Rada města doporučuje zastupitelstvu města vzít na vědomí čerpání rozpočtu města 

za 1 čtvrtletí 2020 s celkovými výdaji ve výši  9.258.752,- Kč a celkovými příjmy ve výši 

63.656.179,-Kč včetně zapojení zůstatku roku 2019. 

 

Starosta předkládá čerpání rozpočtu města za 1 čtvrtletí 2020 
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Usnesení č. 5/12-2020 z 12. zasedání zastupitelstva města Libčice nad Vltavou konaného 

dne 10. 6. 2020 

 

Zastupitelstvo města bere na vědomí čerpání rozpočtu města za 1 čtvrtletí 2020 s celkovými 

výdaji ve výši  9.258.752,-- Kč a celkovými příjmy ve výši 63.656.179,-- Kč včetně zapojení 

zůstatku roku 2019. 

Hlasování: 

 

pro               10        Ing. P. Bartoš, MBA, Doc. Ing. V. Penížek, Ph.D., 

                                   Prof. Ing. J. Šantrůček, CSc., Ing. Z. Bělohradská, Ing. P. Kosík,  

                                   O. Mračková, L. Reichel, Ing. V. Urbánek, Ing. M. Coufal,                                                    

                                   Bc. J. Sochor 

 

proti              0                                  

 

zdržel se        5           Ing. P. Pelešková, I. Ptáčková, PhDr. P. Schönfeld, Ing. R. Šebl, 

                                   JUDr. J. Márová 

 
Toto usnesení bylo přijato. 

 

 

Bod č. 6 - Dar pozemku městu 

 
Usnesení rady města č. 3/10-2020: 

 

Usnesení: Rada města doporučuje zastupitelstvu města souhlasit s přijetím daru pozemku 

parc.č. 809/2 v k.ú. Libčice nad Vltavou o výměře 5 m2, který se nachází pod komunikací 

Hašlerova od M.  

 

M daruje městu pozemek parc.č. 809/2  

v k.ú. Libčice nad Vltavou o výměře 5 m2, který se nachází pod komunikací Hašlerova.  

 

Usnesení č. 6/12-2020 z 12. zasedání zastupitelstva města Libčice nad Vltavou konaného 

dne 10. 6. 2020 

 

Zastupitelstvo města souhlasí s přijetím daru pozemku parc.č. 809/2 v k.ú. Libčice nad 

Vltavou o výměře 5 m2, který se nachází pod komunikací Hašlerova od M.  

 

Hlasování: 

 

pro                    15   Ing. P. Bartoš, MBA, Doc. Ing. V. Penížek, Ph.D., 

                                   Prof. Ing. J. Šantrůček, CSc., Ing. Z. Bělohradská, Ing. P. Kosík,  

                                   O. Mračková, L. Reichel, Ing. V. Urbánek, 

                                   Ing. P. Pelešková, Ing. M. Coufal,  I. Ptáčková, 

                                   JUDr. J. Márová, PhDr. P. Schönfeld, Ing. R. Šebl, Bc. J. Sochor 

 

proti                   0                                

 

zdržel se             0 
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Toto usnesení bylo přijato. 

 

 

Bod č. 7 - Žádost J o odkup budovy 

 
Usnesení rady města č. 3/6-2020: 

 

Usnesení: Rada města doporučuje zastupitelstvu města souhlasit s prodejem budovy bez č.p. 

ležící na pozemku parc.č. 247 v k.ú. Letky J za cenu 1.000,-- Kč s úhradou nákladů na vklad. 

 
J žádá o koupi budovy bez č.p., ležící na pozemku parc.č. 247 v k.ú. Letky, který je ve 

vlastnictví žadatelky. 

„Budova“ je zděný přístřešek pro slípky, kterou v minulosti postavila rodina žadatelky. 

Pozemek byl v roce 2010 městem prodán, budova bez č.p. však zůstala zapsána na město. 

Vzhledem k historickým souvislostem a stavu objektu je reálná cena 1.000,-- Kč. 

 

Usnesení č. 7/12-2020 z 12. zasedání zastupitelstva města Libčice nad Vltavou konaného 

dne 10. 6. 2020 

 

Zastupitelstvo města souhlasí s prodejem budovy bez č.p. ležící na pozemku parc.č. 247 v k.ú. 

Letky J za cenu 1.000,-- Kč s úhradou nákladů na vklad. 

 
Hlasování: 

 

pro               15       Ing. P. Bartoš, MBA, Doc. Ing. V. Penížek, Ph.D., 

                                   Prof. Ing. J. Šantrůček, CSc., Ing. Z. Bělohradská, Ing. P. Kosík,  

                                   O. Mračková, L. Reichel, Ing. V. Urbánek, 

                                   Ing. P. Pelešková, Ing. M. Coufal,  I. Ptáčková, 

                                   JUDr. J. Márová, PhDr. P. Schönfeld, Ing. R. Šebl, Bc. J. Sochor 

 

proti              0                                  

 

zdržel se        0 

 
Toto usnesení bylo přijato. 

 

Bod č. 8 - Zpráva finančního výboru 

 
Předsedkyně finančního výboru předkládá zprávy ze dne 8. 4. 2020 a 1. 6. 2020. 

 
Diskuse: 

Ing. R. Šebl sdělil, že nad rámec doporučení finančního výboru je žádoucí také odložit 

demolici objektů č.p. 78 a 81 z mnoha důvodů, včetně zabezpečení sousedních objektů. 

Ing. P. Pelešková připomněla, že jakékoliv nakládání se zakoupenými budovami je zakotveno 

v platném usnesení zastupitelstva a podmíněno dokončením architektonické soutěže. 
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Usnesení č. 8/12-2020 z 12. zasedání zastupitelstva města Libčice nad Vltavou konaného 

dne 10.6. 2020 

 

Zastupitelstvo města bere na vědomí zprávy finančního výboru ze dne 8.4.2020 a 1. 6. 2020.  

 
Hlasování: 

 

pro                15       Ing. P. Bartoš, MBA, Doc. Ing. V. Penížek, Ph.D., 

                                   Prof. Ing. J. Šantrůček, CSc., Ing. Z. Bělohradská, Ing. P. Kosík,  

                                   O. Mračková, L. Reichel, Ing. V. Urbánek, 

                                   Ing. P. Pelešková, Ing. M. Coufal,  I. Ptáčková, 

                                   JUDr. J. Márová, PhDr. P. Schönfeld, Ing. R. Šebl, Bc. J. Sochor 

 

proti                0                                

 

zdržel se         0 

 
Toto usnesení bylo přijato. 

 

 

Bod č. 9 - Zpráva kontrolního výboru 

 
Předseda kontrolního výboru předkládá zprávu ze dne 1. 4. 2020. 

 

Ing. R. Šebl navrhl doplnit usnesení o kontroly výběrových řízení. 

 

Usnesení č. 9/12-2020 z 12. zasedání zastupitelstva města Libčice nad Vltavou konaného 

dne 10.6. 2020 

 
Zastupitelstvo města bere na vědomí zprávu kontrolního výboru ze dne 1. 4. 2020.  

Zastupitelstvo města ukládá kontrolnímu výboru provést kontrolu zadávací dokumentace 

k výběrovému řízení na projekt inženýrských sítí v lokalitě Hašlerova a rekonstrukci domu 

č.p. 54.  

 

Hlasování: 

 

pro                15       Ing. P. Bartoš, MBA, Doc. Ing. V. Penížek, Ph.D., 

                                   Prof. Ing. J. Šantrůček, CSc., Ing. Z. Bělohradská, Ing. P. Kosík,  

                                   O. Mračková, L. Reichel, Ing. V. Urbánek, 

                                   Ing. P. Pelešková, Ing. M. Coufal,  I. Ptáčková, 

                                   JUDr. J. Márová, PhDr. P. Schönfeld, Ing. R. Šebl, Bc. J. Sochor 

 

proti                0                               

 

zdržel se         0 

 
Toto usnesení bylo přijato. 
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Bod č. 10 - Zpráva výboru rozvoje města 
 

Předsedkyně výboru rozvoje města předkládá zprávy č. 12/2020 ze dne 28.2.2020 

 
Diskuse: 

 

Diskuse probíhala na téma dokončení pravidel pro developery, Ing. R. Šebl podal protinávrh:  

Ing. Šebl se dotázal na stav přípravy pravidel pro investory a navrhl, aby byla předsedkyně 

VRM pověřena k jednání s právníky. Starosta konstatoval, že zmocnění není potřeba, protože 

předsedkyně může jednat sama. V této souvislosti bylo připomenuto, že Ing. Pelešková je sice 

předsedkyní VRM, ale je zastupitel z řad opozice a nemá možnost zadávat činnosti, které jsou 

honorované. 

Ing. Šebl navrhl protinávrh usnesení: 

Zastupitelstvo města bere na vědomí zprávu o činnosti výboru rozvoje města č. 12/2020  

ze dne 28.2.2020 a pověřuje předsedkyni VRM k jednání jménem města ve věci dokončení 

pravidel pro investory. 

 

Hlasování: 

 

pro                 7           Ing. P. Pelešková, Ing. M. Coufal,  I. Ptáčková, 

                                   JUDr. J. Márová, PhDr. P. Schönfeld, Ing. R. Šebl, Bc. J. Sochor 

 

proti                6          Ing. P. Bartoš, MBA, Doc. Ing. V. Penížek, Ph.D.,      

                                    Ing. Z. Bělohradská, Ing. P. Kosík,  

                                    O. Mračková, L. Reichel,  

                          

 

zdržel se         2           Ing. V. Urbánek,  Prof. Ing. J. Šantrůček, CSc. 

 
Toto usnesení nebylo přijato. 

 

Usnesení č. 10/12-2020 z 12. zasedání zastupitelstva města Libčice nad Vltavou 

konaného dne 10.6. 2020 

 
Zastupitelstvo města bere na vědomí zprávu o činnosti výboru rozvoje města č. 12/2020  

ze dne 28.2.2020 

Hlasování: 

 

pro                   9    Ing. P. Bartoš, MBA, Doc. Ing. V. Penížek, Ph.D., 

                                   Prof. Ing. J. Šantrůček, CSc., Ing. Z. Bělohradská, Ing. P. Kosík,  

                                   O. Mračková, L. Reichel, Ing. V. Urbánek, Bc. J. Sochor 

 

proti                0                             

 

zdržel se         6          Ing. P. Pelešková, Ing. M. Coufal,  I. Ptáčková, 

                                   JUDr. J. Márová, PhDr. P. Schönfeld, Ing. R. Šebl 

Toto usnesení bylo přijato. 
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Bod č. 11 - Zpráva o dotacích 

 
V současné době je zpracovávána žádost o dotaci na kompostéry pro občany v rámci 

Operační programu ŽP. výzva č. 122: Prevence vzniku odpadů. Předpokládaný finanční 

objem cca 750 tis. kč, spoluúčast města 15 %. 

 
Diskuse: 

JUDr. Márová se dotázala na podání žádosti dotace regenerace sídlišť Sahara, Ing. R. Šebl 

upozornil na podzimní termín výzvy, místostarosta sdělil, že žádost nebyla podána z důvodu 

nedořešení kanalizace VKM. Ing. Pelešková připomněla, že je pro město nevýhodné 

podmiňovat tento projekt opravou, na kterou nemá město z hlediska termínu realizace téměř 

žádný vliv a navrhla, aby se zvážila možnost projekt připravit dříve. Ing. Peleškové bylo 

starostou přislíbeno rychlé poskytnutí doplňujících informací o rozsahu nutných stavebních 

prací týkajících se opravy kanalizace.  

 

Usnesení č. 11/12-2020 z 12. zasedání zastupitelstva města Libčice nad Vltavou 

konaného dne 10. 6. 2020 

 

Zastupitelstvo města bere na vědomí informaci místostarosty o dotacích. 

 
Hlasování: 

 

pro               15        Ing. P. Bartoš, MBA, Doc. Ing. V. Penížek, Ph.D., 

                                   Prof. Ing. J. Šantrůček, CSc., Ing. Z. Bělohradská, Ing. P. Kosík,  

                                   O. Mračková, L. Reichel, Ing. V. Urbánek, 

                                   Ing. P. Pelešková, Ing. M. Coufal,  I. Ptáčková, 

                                   JUDr. J. Márová, PhDr. P. Schönfeld, Ing. R. Šebl, Bc. J. Sochor 

 

proti               0                                 

 

zdržel se        0 

 
Toto usnesení bylo přijato. 

 

 

Bod č. 13 - Jmenování zástupců města na valnou hromadu  VKM a.s. a 

Valnou hromadu Svazku měst a  obcí VKM   

 
Usnesení rady města č. 6/11-2020: 

 

Usnesení: Rada města doporučuje zastupitelstvu města jmenovat zástupce města na  Valnou 

hromadu VKM  a.s. a Valnou hromadu Svazku měst a období VKM a to starostu  a 

místostarostu. 

 

 

Diskuse: 

Ing. R. Šebl navrhl doplnit usnesení o podání zprávy pověřenými zástupci z jednání valné 

hromady zastupitelstvu. Bylo dohodnuto, že doplnění požadavku o podání zprávy z jednání 
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valné hromady nebude pro zjednodušení usnesení jeho součástí, ale bude zaevidován v zápise 

ze ZM.  

Ing. P. Pelešková doporučila pověřeným zástupcům na valné hromadě zalobovat za město ve 

věci rekonstrukce podzemních vedení na Sahaře. 

 

Usnesení č. 13/12-2020 z 12. zasedání zastupitelstva města Libčice nad Vltavou 

konaného dne 10. 6. 2020 

 

Zastupitelstvo obce tímto v souladu s § 84, odst. 2, písm. g) zákona č. 128/2000 sb., o obcích 

(obecní zřízení), ve znění pozdějších předpisů deleguje jako zástupce obce Ing. Pavla Bartoše, 

MBA a Doc. Ing. V. Penížka, Ph.D.  k zastupování na všech mimořádných a řádných valných 

hromadách společnosti Vodárny Kladno - Mělník, a.s., IČ0 4635691, se sídlem v Kladně, U 

Vodojemu 3085, které se budou konat v roce 2020, 2021. 

Zástupce je oprávněn činit veškeré právní úkony, k nimž je oprávněna obec jako akcionář 

Vodárny Kladno-Mělník, a.s., zejména účastnit se valné hromady, hlasovat na ni v souladu se 

schváleným hlasovacím řádem valné hromady, požadovat a dostat na ni vysvětlení záležitostí 

týkajících se společnosti, které jsou předmětem jednání valné hromady, podávat návrhy a 

protinávrhy k projednávaným bodům programu. 

 

Hlasování: 

 

pro               15        Ing. P. Bartoš, MBA, Doc. Ing. V. Penížek, Ph.D., 

                                   Prof. Ing. J. Šantrůček, CSc., Ing. Z. Bělohradská, Ing. P. Kosík,  

                                   O. Mračková, L. Reichel, Ing. V. Urbánek, 

                                   Ing. P. Pelešková, Ing. M. Coufal,  I. Ptáčková, 

                                   JUDr. J. Márová, PhDr. P. Schönfeld, Ing. R. Šebl, Bc. J. Sochor 

 

proti               0                                 

 

zdržel se        0 

 
Toto usnesení bylo přijato. 

 

 

Bod č. 14 - Informace o situaci v základní škole  

 
Usnesení rady města č. 10/11-2020: 

Usnesení: Rada města předává zastupitelstvu města materiál zastupitelů za LOS o ZŠ  

Odůvodnění: 

Vzhledem k závažnosti situace na libčické základní škole žádáme Radu města, aby na jednání 

zastupitelstva zajistila přítomnost ředitelky základní školy Mgr. D. Raveane. Tak, aby paní 

ředitelka měla možnost zastupitelům města osobně odprezentovat, jak se vypořádala s úkoly 

zadanými vedením města po "SPOLEČNÉ SETKÁNÍ ZŘIZOVATELE, VEDENÍ ŠKOLY A 

RODIČŮ" konaného 10. 2. 2020 a jak vidí fungování školy ve školním roce 2020/21. 

V souvislosti se špatnými výsledky opakovaných šetření České školní inspekce v libčické 

základní škole, chaosem v organizaci školního roku a komunikaci školy vůči rodičům, v 
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návaznosti na avizované odchody žáků na školy v okolních obcích (což je dlouhodobá 

situace) a odchody pedagogických pracovníků ze školy žádáme Radu města: 

● aby zastupitelům podala zprávu o krocích zřizovatele, které byly pro zlepšení 

současného stavu a odstranění zjištěných nedostatků přijaty. A to včetně zhodnocení 

splnění úkolů a jasného určení míry odpovědnosti. 

● o zprávu, jak bylo naloženo s podněty rodičů. 

● o sdělení, jakým způsobem se město a škola vypořádaly s peticí žáků 9. tříd 

● o informaci, jak město vyhodnotilo anketu mezi pedagogickými pracovníky a jaké 

závěry z ní hodlá vyvodit 

● o shrnutí představy, jakým způsobem bude škola v součinnosti se zřizovatelem řešit 

významný úbytek učitelů ve škole pro školní rok 2020/2021. 

(v některých bodech je při výkladu nutná součinnost s vedením školy, i proto je nutná 

přítomnost paní ředitelky) 

V Libčicích nad Vltavou 26. 5. 2020                                Libčický občanský spolek LOS 

Ing. Marek Coufal 

JUDr. Jana Márová 

Ing. Petra Pelešková 

Ilona Ptáčková 

PhDr. Petr Schönfeld 

Ing. Roman Šebl 

 

Diskuse: 

Starosta přečetl prohlášení paní ředitelky ZŠ Libčice, které je přílohou tohoto zápisu. 

Proběhla obsáhlá diskuse zastupitelů: Zastupitelé za Libčický občanský spolek LOS se 

dotazovali, zda paní ředitelka splnila úkoly udělené jí školskou radou, zejména úkol vytvořit 

novou koncepci školy. Místostarosta odpověděl, že novou koncepci školská rada obdržela, ale 

musí se s ní seznámit a teprve poté jí zveřejní. Dále bylo připomenuto, že bylo v minulých 

letech navrhováno, aby ředitelé libčických škol pravidelně informovali zastupitelstvo města o 

jimi řízených školách. Tento návrh tehdy nebyl přijat s tím, že tyto záležitosti řeší školská 

rada a komise pro školství.  

Na jednání bylo Ing. Peleškovou konstatováno, že sebelepší dokument koncepce nezajistí 

zlepšení situace ve škole, pokud ji nepovede dobrý manažer, který bude mít k dispozici a 

bude rozvíjet tým kvalitních pedagogů.  

Ing. Coufal uvedl, že nebýt zastupitelů za LOS, problematika místní Základní školy by se na 

jednání zastupitelstva vůbec nedostala, což jen svědčí o snaze radnice vše oddalovat a neřešit. 

Byla odsouhlasena možnost zapojení přítomné veřejnosti do diskuse. V rámci diskuse 

upozornil Mgr. Menšík, že dosavadní koncepce školy, kterou ředitelka školy předložila 

v minulých letech není původní, podstatné části jsou opsané z koncepce školy v Miličíně. 

Přítomní rodiče zdůraznili, že mají obavu o kvalitu vzdělávání v libčické škole. 
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Ing. P. Pelešková přednesla protinávrh usnesení: 

Zastupitelstvo města doporučuje radě města a starostovi města odvolat ředitelku ZŠ 

Libčice nad Vltavou.  

 

Hlasování: 

 

pro                7       Ing. P. Pelešková, Ing. M. Coufal, I. Ptáčková, 

                                   JUDr. J. Márová, PhDr. P. Schönfeld, Ing. R. Šebl, Bc. J. Sochor 

 

proti              6           Ing. P. Bartoš, MBA, Doc. Ing. V. Penížek, Ph.D., Ing. Z. Bělohradská,  

O. Mračková, L. Reichel, Prof. Ing. J. Šantrůček, CSc. 

                          

zdržel se        2           Ing. V. Urbánek, Ing. P. Kosík, 

                                    
Toto usnesení nebylo přijato. 

 

Usnesení č. 14/12-2020 z 12. zasedání zastupitelstva města Libčice nad Vltavou 

konaného dne 10. 6. 2020 

Zastupitelstvo města bere na vědomí zprávu o aktuální situaci v základní škole. 

 

Hlasování: 

 

pro                8       Ing. P. Bartoš, MBA, Doc. Ing. V. Penížek, Ph.D., 

                                   Prof. Ing. J. Šantrůček, CSc., Ing. Z. Bělohradská, Ing. P. Kosík,  

                                   O. Mračková, L. Reichel, Ing. V. Urbánek, 

                                    

 

proti              6          Ing. P. Pelešková, Ing. M. Coufal, I. Ptáčková, 

                                   JUDr. J. Márová, PhDr. P. Schönfeld, Bc. J. Sochor 

                      

 

zdržel se        1          Ing. R. Šebl 

 
Toto usnesení bylo přijato. 
 

 

Bod č. 15 - Návrh na odvolání zástupců zřizovatele ve školské radě 

 
Usnesení rady města č. 11/11-2020: 

 

Usnesení: Rada města předává zastupitelstvu města materiál zastupitelů za LOS  

o odvolání zástupců města ve školské radě. 

 

Odůvodnění: 

Doc.Ing. Penížek, Ph.D. a O. Mračková v danou chvíli nenaplňují své pověření - zastupovat 

zájmy města ve škole. Tyto zájmy ve školské radě dostatečně nehájí. Zastupitelka Mračková 
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se navíc ve věci školy v libčickém veřejném prostoru opakovaně nechová adekvátně svěřené 

funkci, což ji bylo vytčeno i během jednání školské rady (viz zápis jednání dostupný na 

stránkách školy).  

Zástupci města ve školské radě by ve svém jednání měli mít vždy na paměti hlavní zájem 

města - kvalitní, dobře vedenou a dobře dostupnou školu primárně pro děti z naší obce jakožto 

elementární službu poskytovanou svým občanům. Odchody dětí a členů pedagogického sboru 

jsou jasným důkazem, že škola takto nefunguje. Přesto stávající zástupci města nepodnikli 

žádné reálné kroky k tomu, aby město mohlo zjednat nápravu. 

Žádáme tímto o zařazení tohoto dokument na program jednání zastupitelstva města v bodě 

informace o situaci ve škole.  

V Libčicích nad Vltavou 26. 5. 2020                                Libčický občanský spolek LOS 

Ing. Marek Coufal 

JUDr. Jana Márová 

Ing. Petra Pelešková 

Ilona Ptáčková 

PhDr. Petr Schönfeld 

Ing. Roman Šebl 

Diskuse: 

Petr Musil a Ilona Chrtová (oba z veřejnosti) sdělili, že jednání Komise školské a kulturní 

není jeho předsedou svoláváno, zápisy nejsou zveřejněny na webu města. Místostarosta uvedl, 

že bude třeba tuto komisi přeobsadit. 

Usnesení č. 15/12-2020 z 12. zasedání zastupitelstva města Libčice nad Vltavou 

konaného dne 10. 6. 2020 

 

Zastupitelstvo města doporučuje a žádá Radu města, aby odvolala stávající zástupce města ve 

školské radě základní  školy v Libčicích Doc.Ing. Víta Penížka, Ph.D. a Olgu Mračkovou. 

 
Hlasování: 

 

pro                7       Ing. P. Pelešková, Ing. M. Coufal,  I. Ptáčková, 

                                   JUDr. J. Márová, PhDr. P. Schönfeld, Ing. R. Šebl, Bc. J. Sochor 

 

proti              4           Doc. Ing. V. Penížek, Ph.D., Ing. Z. Bělohradská,  

                                   O. Mračková, L. Reichel,  

                          

zdržel se        4           Prof. Ing. J. Šantrůček, CSc., Ing. V. Urbánek, Ing. P. Kosík, 

                                   Ing. P. Bartoš, MBA 

 

Toto usnesení nebylo přijato. 

 

Bod č. 16 Různé 
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Starosta skončil jednání ve  21.40    hodin. 

 

 

V Libčicích n/Vlt. 10. 6. 2020 

 

 

Zapsal: Ing. Roman Dědič   11. 6. 2020                         

 

 

 

 

 

 

Ověřovatelé:     Lukáš Reichel 

 

 

 

 

                          Prof. Ing. Jaromír Šantrůček, CSc. 

 

 

 

               

               Ilona Ptáčková           

 

 

 

 

 

                                                                                                                                                                               

 

Ing. Pavel Bartoš, MBA                                                         Doc. Ing. Vít Penížek, Ph.D. 

            starosta                                                                                 místostarosta                                                                                                            

 

 
 

 
 

 

 


